

A visit by IAOM Eurasia Executive Secretary, Vural Kural to Russian Federation Trade Representative& Russian Export Center and Victoria River&Sea Transport Ltd in İstanbul



IAOM Eurasia Executive Secretary Vural Kural visited the Istanbul Representation of the Trade Consultancy of the Ministry of Industry and Trade of Russia and the Turkey representation of the Russian Export Center on May 27, 2021. Hande Boyacıoğlu, Project Director for Serenas Group accompanied the meeting. Trade Counselor Artur Leontev and Deputy Export Center Representative Timur Safin attended the meeting.¹

27 мая 2021 года исполнительный секретарь ИАОМ по Евразии Вурал Курал посетил Стамбульское представительство Торгового консалтинга Минпромторга России и турецкое представительство Российского экспортного центра. Встречу сопровождал Ханде Бояджиоглу, директор проекта Serenas Group. На встрече присутствовали торговый советник Артур Леонтьев и заместитель представителя экспортного центра Тимур Сафин.





¹ https://www.exportcenter.ru/en/;https://www.exportcenter.ru/en/contacts/;https://www.exportcenter.ru/en/contacts/;https://www.exportcenter.ru/en/contacts/;

At the meeting; within the scope of increasing the trade and cooperation between the two countries in terms of the relevant sectors, a consensus was reached on the development of promotional activities, and the activation of coordination in order to more effectively announce the conferences, seminars and fairs that are planned to be held digitally and in person in the two countries and the Eurasian Region.

На встрече; В рамках расширения торговли и сотрудничества между двумя странами в соответствующих секторах был достигнут консенсус по развитию рекламных мероприятий и активизации координации для более эффективного объявления конференций, семинаров и ярмарок, которые проводятся. планируется провести в цифровом формате и лично в двух странах и в Евразийском регионе.

IAOM Eurasia Executive Secretary Vural Kural met with Victoria Kıran, Director of Victoria & Sea Transport Ltd² company on May 28, 2021, with the problems and solutions in the logistics and transportation sectors in the fields of grain and milling in the Eurasia Region, especially between Russia, Ukraine, Kazakhstan and Turkey. Opinions were exchanged on increasing cooperation, technology transfer and improving relations between professional organizations.







Исполнительный секретарь IAOM по Евразии Вурал Курал встретился 28 мая 2021 года с Викторией Кыран, директором компании Victoria & Sea Transport Ltd. Россия, Украина, Казахстан и Турция. Состоялся обмен мнениями о расширении сотрудничества, передаче технологий и улучшении отношений между профессиональными организациями.

_

² http://victoriariversea.com/